

75mm

55mm

PROSCAN

BLUETOOTH SPEAKER
MODEL NO: PSP1067
INSTRUCTION MANUAL

This pictures is only provided for reference
Please refer to the actual unit!
PROSCAN, and the PROSCAN logo are
trademarks used under license by
CURTIS INTERNATIONAL LTD. – www.proscan-brand.com.

Safety Instructions

- Keep the unit away from heat sources, direct sunlight, humidity, water and any other liquids
- Do not use the unit if it has been dropped or damaged in anyway.
- Repairs to electrical equipment should only be performed by a qualified electrician. Improper repairs may place the user at serious risk.
- Do not put objects into any of the openings. Keep the unit free from dust, lint etc.
- Do not use this unit for anything other than its intended use.
- This product is not a toy
- Do not use abrasive cleaning solvents to clean
- To minimize the risk of fire or electrical shock, avoid operating in wet conditions such as rain or humidity
- Do not operate around water (e.g. bathroom, swimming pool etc.)
- Do not expose to excessive heat such as sunshine, fire etc
- Never immerse the unit in water or any other liquid for cleaning purposes

Content:

Bluetooth Speaker
USB TYPE-C Charging Cable
AUX in Audio Cable
Instruction Manual

Instruction:

1. On/off button & Pause / Play button
2. Short press: To Play Previous Song
Long press: To Decreasing Volume
3. Short press: To Play Next Song
Long press: To Increase Volume
4. Mode Button
(Bluetooth/FM Radio Mode/TF Card/ LED changing mode)
5. AUX IN Port
6. TF card slot
7. USB Charging Port

Instructions (How to use the wireless mode)

- Turn on the speaker by pressing and hold the on/off button (1), the bluetooth mode will be on automatically
- Press and hold the "M" button (4) to browse through the mode options
- Stop pressing the "M" button when hearing the command "bluetooth mode"
- Turn on the Bluetooth menu on your wireless device (phone, tablet, laptop, i.e.) and select " Pro PSP1067 "
- Pair the device
- Play music

Instructions (How to change the LED mode)

- Turn on the speaker by pressing and hold the on/off button (1)
- Short press the M button to change any LED mode you want

Instructions (How to use the FM Radio mode)

- Turn on the speaker by pressing the on/off button (1)
- Insert the 3.5mm Aux cable into the 3.5mm Aux in slot (5) to work as an antenna.
- Press and hold the "M" button (4) to browse through the mode options, Stop pressing the "M" button when hearing the command "FM Mode"
- Press the Play/Pause button (1) to scan the FM channels. The speaker will now search for channels, this might take few minutes. When the search is finished the speaker will stay on a channel. Short press the button (3) and button (2) to change the channel.

Instructions (How to use the TWS Pairing)

- Make sure both speakers are "ON" and not paired with any Bluetooth device.
- Double press the button (3) on any one speaker, an indication tone would be heard. After few seconds,

Specifications:

Bluetooth version	5.3
Bluetooth range	10 meter(max)
Max output power	5Wx2
Frequency response	100Hz-18KHz
Battery type	Rechargeable Li-on battery
Battery capacity	800 mAh
Charging time	About 2-3 hours
Working time	About 2-3 hours

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

To make a warranty claim, please email support2@curtiscs.com or call 1-800-968-9853.

90 day Warranty
This product is warranted to be free from defects in material and workmanship for a period of ninety (90) days from the date of original purchase. During this period, your exclusive remedy is repair or replacement of this product or component found to be defective, at our option; however, you are responsible for all costs associated with returning the product to us. If the product or component is no longer available, we will replace with a similar one of equal or greater value. Prior to a replacement being sent, the product must be rendered inoperable or returned to us.

This warranty does not cover glass, filters, wear from normal use, use not in conformity with the printed directions, or damage to the product resulting from accident, alteration, abuse, or misuse. This warranty extends only to the original consumer purchaser or gift recipient. Keep the original sales receipt, as proof of purchase is required to make a warranty claim. This warranty is void if the product is used for other than single-family household use or subjected to any voltage and waveform other than as on the specified rating on the label (e.g., 120V~60Hz).

We exclude all claims for special, incidental, and consequential damages caused by breach of express or implied warranty. All liability is limited to the amount of the purchase price. Every implied warranty, including any statutory warranty or condition of merchantability or fitness for a particular purpose, is disclaimed except to the extent prohibited by law, in which case such warranty or condition is limited to the duration of this written warranty. This warranty gives you specific legal rights. You may have other legal rights that vary depending on where you live. Some states or provinces do not allow limitations on implied warranties or special, incidental, or consequential damages, so the foregoing limitations may not apply to you.

For faster service, locate the model, type, and serial numbers on your appliance.

ATTACH YOUR PROOF OF PURCHASE HERE, PROOF OF PURCHASE IS REQUIRED TO OBTAIN WARRANTY SERVICE. Please have the following information available when you contact the Support Team:

- Name, address and telephone number.
- Model number and serial number.
- A clear, detailed description of the problem.
- Proof of purchase including dealer or retailer name, address and date of purchase.

For service assistance and product information please call: 1-800-968-9853.

Curtis International Ltd.
7045 BECKETT DRIVE, UNIT 15,
MISSISSAUGA, ON, L5S 2A3
www.curtisint.com

PROSCAN

ENCEINTE BLUETOOTH
N° DE MODÈLE : PSP1067
MANUEL D'INSTRUCTIONS

Ces images ne sont fournies qu'à titre de référence
Veuillez vous référer à l'unité réelle !
PROSCAN et le logo PROSCAN sont des marques de
commerce utilisées sous licence
par CURTIS INTERNATIONAL LTD. – www.proscan-brand.com.

Consignes de sécurité

- Gardez l'appareil à l'écart des sources de chaleur, de la lumière directe du soleil, de l'humidité, de l'eau et de tout autre liquide
- N'utilisez pas l'appareil s'il est tombé ou a été endommagé de quelque façon que ce soit.
- Les réparations de l'équipement électrique ne doivent être effectuées que par un électricien qualifié. Des réparations incorrectes peuvent mettre l'utilisateur en danger.
- Ne placez aucun objet dans les ouvertures. Gardez l'appareil à l'abri de la poussière, des peluches, etc.
- N'utilisez pas cet appareil pour autre chose que l'usage auquel il est destiné.
- Gardez l'appareil hors de portée des enfants
- Ce produit n'est pas un jouet
- N'utilisez pas de solvants abrasifs pour nettoyer
- Pour minimiser le risque d'incendie ou de choc électrique, évitez d'utiliser dans des conditions humides telles que la pluie ou l'humidité
- Ne pas utiliser près de l'eau (par exemple, salle de bain, piscine, etc.)
- Ne pas exposer à une chaleur excessive comme le soleil, le feu, etc.
- Ne plongez jamais l'appareil dans l'eau ou tout autre liquide à des fins de nettoyage

Contenu:

Haut-parleur Bluetooth
Câble de charge USB Type-C
AUX dans le câble audio
Manuel d'instructions

Instruction:

1. Bouton marche/arrêt et bouton Pause/Lecture
2. Appui court : pour lire la chanson précédente
Appui long : pour diminuer le volume
3. Appui court : pour lire la chanson suivante
Appui long : pour augmenter le volume
4. Bouton Mode (Mode Bluetooth/Radio FM/TF Card/ mode de changement de LED)
5. Port d'entrée AUX
6. Emplacement pour carte TF
7. Port de chargement USB

Instructions (Comment utiliser le mode sans fil)

- Allumez l'enceinte en appuyant longuement sur le bouton marche/arrêt (1), le mode Bluetooth sera activé automatiquement
- Appuyez et maintenez enfoncé le bouton "M" (4) pour parcourir les options de mode
- Arrêtez d'appuyer sur le bouton "M" lorsque vous entendez la commande "mode Bluetooth"
- Activez le menu Bluetooth sur votre appareil sans fil (téléphone, tablette, ordinateur portable, par exemple) et sélectionnez « Pro PSP1067 »
- Associez l'appareil
- Jouer de la musique

Instructions (Comment utiliser le mode carte TF)

- Allumez l'enceinte en appuyant longuement sur le bouton marche/arrêt (1)
- Insérez la carte TF dans la fente pour carte TF (6) et la musique commencera automatiquement à jouer

Instructions (Comment utiliser le mode AUX IN)

- Allumez l'enceinte en appuyant longuement sur le bouton marche/arrêt (1)
- Insérez l'une des prises jack 3,5 mm dans la fente d'entrée auxiliaire 3,5 mm (5) et insérez-en une autre dans votre appareil.
- Jouer de la musique

Instructions (Comment changer le mode LED)

- Allumez l'enceinte en appuyant longuement sur le bouton marche/arrêt (1)
- Appuyez brièvement sur le bouton M pour changer le mode LED de votre choix

Instructions (Comment utiliser le mode Radio FM)

- Allumez l'enceinte en appuyant sur le bouton marche/arrêt (1)
- Insérez le câble Aux de 3,5 mm dans la fente d'entrée Aux de 3,5 mm (5) pour fonctionner comme une antenne.
- Appuyez et maintenez enfoncé le bouton "M" (4) lorsque vous entendez la commande « Mode FM »
- Appuyez sur le bouton Lecture/Pause (1) pour rechercher les chaînes FM. L'enceinte va maintenant rechercher les chaînes, cela peut prendre quelques minutes. Une fois la recherche terminée, l'enceinte restera sur une chaîne. Appuyez brièvement sur le bouton (3) et le bouton (2) pour changer de chaîne.

Instructions (comment utiliser le couplage TWS)

- Assurez-vous que les deux haut-parleurs sont « ON » et ne sont associés à aucun appareil Bluetooth.
- Appuyez deux fois sur le bouton (3) de n'importe quel haut-parleur, une tonalité d'indication se fera entendre. Après quelques secondes, une autre tonalité d'indication se fera entendre s'ils s'associent automatiquement.
- Activez le menu Bluetooth sur votre appareil sans fil (téléphone, tablette, ordinateur portable, par exemple) et sélectionnez « Pro PSP1067 »
- Associez l'appareil
- Jouer de la musique

Remarque : sur l'une des enceintes, appuyez deux fois sur le bouton (3) pour dissocier les enceintes de TWS.

Instructions (Comment charger l'enceinte)

- Insérez le câble USB TYPE-C dans le port de chargement micro (9)
- Insérez le côté USB-A dans un chargeur USB 5 V ou une autre source d'alimentation
- Pendant le processus de charge, un voyant rouge restera allumé et le voyant s'éteindra une fois complètement chargé.

Specifications:

Version Bluetooth	5.3
Gamme Bluetooth	10 mètres (max)
Puissance de sortie maximale	5Wx 2
Type de batterie	Batterie Li-on rechargeable
Capacité de la batterie	800 mAh
Temps de charge	Environ 2-3 heures
Temps de travail	Environ 2-3 heures

Attention / Danger !

Pour éviter tout dommage auditif, limitez le temps d'utilisation de cette source sonore à un volume élevé et réglez le volume à un niveau sûr. Une exposition prolongée à des volumes élevés peut provoquer des lésions auditives.

Précautions :

- Ne chargez le haut-parleur qu'avec un chargeur 5 V / 1 A.
- Manipulez l'appareil avec précaution et évitez de le faire tomber au sol.
- Ne placez pas d'objets lourds sur l'appareil.
- Les enfants doivent être surveillés lorsqu'ils utilisent l'appareil.
- La température de fonctionnement est comprise entre 0° C to 30° C.
- N'utilisez pas le haut-parleur avec les mains mouillées

Pour faire une réclamation de garantie, veuillez envoyer un email à support2@curtiscs.com ou appeler le 1-800-968-9853.

REMARQUE : cet équipement a été testé et déclaré conforme aux limites des appareils numériques de classe B, conformément à la partie 15 des règles de la FCC. Ces limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle. Cet équipement génère des utilisations et peut émettre de l'énergie de radiofréquence et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut causer des interférences nuisibles aux communications radio. Cependant, il n'y a aucune garantie que des interférences ne se produiront pas dans une installation particulière. Si cet équipement cause des interférences nuisibles à la réception radio ou télévision, ce qui peut être déterminé en éteignant et en rallumant l'équipement, l'utilisateur est encouragé à essayer de corriger l'interférence par une ou plusieurs des mesures suivantes :

- Réorientez ou déplacez l'antenne de réception.
- Augmenter la distance entre l'équipement et le récepteur.

Pour faire une réclamation de garantie, veuillez envoyer un email à support2@curtiscs.com ou appeler le 1-800-968-9853.

preuve d'achat est nécessaire pour faire une réclamation de garantie. Cette garantie est annulée si le produit est utilisé pour un usage autre que domestique ou s'il est soumis à une tension ou une forme d'onde autre que celle indiquée sur l'étiquette (par exemple, 120V ~ 60Hz). Nous excluons toute réclamation pour des dommages spéciaux, accessoires et consécutifs causés par une violation de la garantie explicite ou implicite. Toute responsabilité est limitée au montant du prix d'achat. Toute garantie implicite, y compris toute garantie légale ou condition de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier, est refusée sauf dans la mesure où la loi l'interdit, auquel cas cette garantie ou condition est limitée à la durée de cette garantie écrite. Cette garantie vous confère des droits légaux spécifiques. Vous pouvez avoir d'autres droits légaux qui varient selon votre lieu de résidence. Certains états ou provinces n'autorisent pas les limitations de garanties implicites ou de dommages

spéciaux, accessoires ou indirects, les limitations ci-dessus peuvent ne pas vous concerner. Pour un service plus rapide, trouver le modèle, le type et les numéros de série sur votre appareil.

JOIGNEZ VOTRE PREUVE D'ACHAT ICI, UNE PREUVE D'ACHAT EST NÉCESSAIRE POUR OBTENIR UN SERVICE DE GARANTIE. Veuillez avoir l'information suivantes lorsque vous contactez l'équipe d'assistance:

- Nom, adresse et numéro de téléphone.
- Numéro de modèle et numéro de série.
- Une description claire et détaillée du problème.
- Preuve d'achat comprenant le nom, l'adresse et la date d'achat du revendeur ou du détaillant.

Pour obtenir assistance et information appelez: 1-800-968-9853.
Curtis International Ltd.
www.curtisint.com
7045 BECKETT DRIVE, UNIT 15,
MISSISSAUGA, ON, L5S 2A3

PDF
MARK